
 

                                                                  SPRAWOZDANIE 

 Z działalności Rady Osiedla „Sobieskiego” za okres od 1.01.2022 r. do 31.12.2022 r. 

     Rada Osiedla „Sobieskiego” jako organ samorządu spółdzielczego działa w oparciu o §23 ust. 1 pkt 

4 i § 54-57 Statutu Spółdzielni oraz obowiązujący Regulamin Rady. Zgodnie z uchwałą nr 33/2022 z 

dnia 28.09.2022  r. Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Lokatorsko -Własnościowej w Legionowie w 

sprawie wyboru Rady Osiedla „Sobieskiego” na kadencję 2022-2025, w drodze tajnego głosowania 

wybrana została Rada Osiedla, która po ukonstytuowaniu działa w następującym składzie :                                                                                                                        

                                Przewodnicząca          Danuta               Ulkie 

                                 Z-ca Przew.                Henryk               Świrski 

                                 Sekretarz                    Danuta               Wicher vel  Wichrowska 

                                 Członkowie:               

                                                                     Alfred                Babecki 

                                                                     Anna                  Bęczkowska 

                                                                     Kazimierz         Łubniewski 

                                                                     Elwira                Korycka 

                                                                     Roman               Michalski 

                                                                     Robert                Michalski 

                                                                     Marian               Szczygielski 

                                                                     Ewa                    Wronecka 

    W okresie sprawozdawczym Rada Osiedla „Sobieskiego” odbyła 14 posiedzeń, na których 
rozpatrywane były sprawy wniesione przez mieszkańców, jak również przez Administrację Osiedla oraz  
członków Rady Osiedla. Prace Rady Osiedla prowadzone były w oparciu o współdziałanie z 
Kierownictwem Administracji Osiedla w zakresie sprawowania kontroli i nadzoru nad realizacją zadań 
objętych planem remontów, związanych z należytym utrzymaniem nieruchomości, ze szczególnym 
uwzględnieniem jakości wykonanych robót, mających na celu poprawę stanu technicznego budynków, 
jak również robót związanych z zagospodarowaniem terenu.                                                                                                 
Rada Osiedla, wspólnie z Administracją Osiedla współpracowała z Zarządem SMLW i Radą Nadzorczą 
w sprawach dotyczących funkcjonowania na terenie osiedla placówek gospodarczych, handlowych, 
socjalno-kulturalnych oraz parkingów, garaży i terenów zielonych.  
      W pracach Rady Osiedla szczególne miejsce zajmowała sprawa bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na osiedlu jak i w jego sąsiedztwie. Dlatego też miały miejsce wielokrotne spotkania z 
funkcjonariuszami Komendy Powiatowej Policji i Straży Miejskiej, mające na celu podniesienie poziomu 
stanu bezpieczeństwa mieszkańców poprzez prowadzenie odpowiednich  działań prewencyjnych, 
zapobiegającym czynom i zjawiskom niepożądanym, oraz zwiększeniu częstotliwości patrolowania 
wskazanych miejsc, wymagających szczególnego nadzoru. 
   Dzięki zaangażowaniu poszczególnych członków Rady Osiedla, w ramach inicjatyw lokalnych 
prowadzonych przez Urząd Miasta w Legionowie zmodernizowane zostały chodniki przy bloku 406, 
409 .                                       



   Z przykrością stwierdzamy, rok 2022 był kolejnym rokiem, w którym Rada Osiedla była pozbawiona 
możliwości zorganizowania świątecznych spotkań z mieszkańcami ze względu na trudności lokalowe, 
albowiem klub „Scena 210”, którego zarządzanie obecnie  leży  w gestii Wojewody Mazowieckiego – 
najpierw pandemia i kwarantanny, później ukraińscy uchodźcy.  
W związku z wyżej wspomnianą  sytuacją zorganizowane zostały paczki świąteczne dla rodzin i osób 
znajdujących się w potrzebie. 
   Rada Osiedla „Sobieskiego” pozytywnie ocenia współpracę zarówno z Zarządem SMLW jak i Radą 
Nadzorczą.                                                                                                                                                          
   Na szczególne podkreślenie zasługuje  współpraca Rady Osiedla z Administracją Osiedla, której 
pracownikom za pracę na rzecz mieszkańców należne są słowa uznania i serdeczne podziękowania. 
 

             

 

                                                                    


